
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 19 DE MARÇ DE 2009. 

 
Quan són les 12:00 hores del dimecres 13  de maig de 2009, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària i urgent 
en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Antoni Palerm Milla, per part d’UM; Sr. Manel 
Romero Romero i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE;  Sr. Pere Joan 
Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència el Sr. Joan Peralta Palmer  de UM. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
I.- ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
Pere Joan  vol comentar que alguna de les Actes que estan penjades a la web, no estan 
modificades, segons els aclariments fets posteriorment pels regidors a l’hora d’aprovar-
les. 
Margarita Barceló comenta que ella va jurar i no prometre el càrrec, i aquesta 
modificació no surt a l’Acta del dia corresponent. 
Miquel Bujosa vol comentar que quan es va parlar dels serveis de l’assistent social a la 
gent gran, es va sol·licitar que no es mencionés a ningú en concret, i demana que es 
rectifiqui l’Acta. 
Margarita Barceló vol que consti en Acta que quan es va parlar del tema dels transport 
escolar dels nins de 3 a 6 anys, el Sr. Romero li va dir textualment “el tema está 
arreglado” i en realitat no és així, no està arreglat, la subvenció que s’ha donat no és del 
100% del cost. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de sis (6)vots a favor. 
 
II.- DECRETS I CORRESPONDÈNCIA. 
 
El Batle comenta la correspondència més destacada, com és unes cartes de la regidora 
Margarita Barceló com a PP , i una altra d’uns excursionistes( M.Barceló, Pere Salleres, 
,Francesc Albertí, Jaume Munar i altres) sobre les barreres posades al camí que va a 
Planícia per S’Arbossar. També una carta de l’Associació de Caçadors per poder caçar a 
Planícia , i una carta de l’Associació de pescadors sobre l’extracció d’arena a la mar, 
davant el poble.  
Margarita Barceló demana que s’informi a la Guàrdia Civil, perquè quan els va aturar a 
les barreres de S’Arbosssar ,confonien el camí de baix amb el camí de dalt, i parlaven 
de sentències guanyades ,etc. 
El Batle diu que parlarà amb el sargent. 



En quant als caçadors el Batle proposaria fer la petició en nom d’ells al Govern per 
poder fer caça tradicional. 
Pel que fa als pescadors, el Batle també pensa que es podria demanar a la Conselleria la 
creació d’un LIC per protegir la nostra costa. Es podrien preparar dues propostes pel 
proper Ple sobre la caça i l’extracció d’arena. 
Manel Romero diu que el plantejament hauria de ser de defensa i podria ser que després 
es posessin pegues per la pesca esportiva. Manel diu que aquí no hi ha possidònia  si no 
segurament ja estaria protegit. 
El Batle diu que l’associació el que demana és un estudi de viabilitat per fer el LIC, i 
evitar que es tregui arena. 
Miquel Bujosa diu que si se vol ampliar la zona de protecció es pot mirar. 
 
III.- MOCIÓ UM PEL FINANÇAMENT 
 
Toni Palerm explica que es tracta de seguir un poc amb la línia de sol·licitar un major 
finançament al Govern. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
IV.- MOCIÓ PP. Homenatge a Jaume Munar i Petra Ballester. 
 
Pere Joan diu que a rel de les portes obertes de Planícia, i visitant la finca, s’ha fet més 
fort el record dels antics amos de la Planícia, i que estaria bé reconèixer la feina feta 
amb el manteniment de la finca. Tots estan d’acord en què allà sempre era en rebut 
tothom i que són un exemple de com mantenir en les millors condicions una possessió. 
Es parla de que se’ls podria fer algun acte per les festes, per exemple, i queden que ja en 
parlaran. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
V.- MOCIÓ ADENDA POBLES PEL CLIMA. 
 
Toni Palerm explica que és seguir un poc més enllà amb els compromisos ja adquirits 
amb la carta Alborg, etc. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
VI.- INCLUSIÓ PER VIA D’URGÈNCIA DEL PUNT PER SORTEJAR LA MESA 
DE LES PROPERES ELECCIONS EUROPEES. 
 
La Secretària explica que per e rror no s’ha inclòs en l’ordre del dia, i que avui és el 
darrer dia per fer el sorteig per les properes eleccions europees del 7 de juny de 2009. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
VII.-  SORTEIG MESA ELECCIONS EUROPEES 7.06.09 
 
Es fa el sorteig de la Mesa i el resultat és el següent: 
 
 



 
 
 
Titulars 
 
President: Mariano Forteza Forteza 
1er Vocal: Enrique Benito Canovas. 
2on Vocal: Marc Bella García. 
 
Suplents 
 
1er del president: Alfred Arola García 
2on del president: Antonio Gelabert Brochs 
 
1er del 1er vocal: Alfonso Oliver Miró 
2on del 1er vocal: Antonio Mir Romero 
 
1er del 2on vocal: Josep Antoni Tur Marí 
2on del 2on vocal: Joana Maria Rosselló Ribas 
 
 
VIII.-  PRECS I PREGUNTES. 
 
 
Manel Romero vol comentar parlant de la carta dels caçadors, si el Sr. Joan A. Vallés, 
que va fer un estudi de viabilitat va ser remunerat per l’Ajuntament o per la Conselleria, 
la qual cosa li pareix bé, perquè creu que les feines encomanades s’han de retribuir , 
però voldria saber si se li ha pagat o no, des de Turisme o Medi Ambient. 
El Batle diu que l’Ajuntament no li ha pagat res, però no sap si la Conselleria que li va 
encarregar li ha pagat o no. Si ha de cobrar segurament seria de la de Medi Ambient, no 
de Turisme. 
Manel comenta que si ara tornen a sortir subvencions per arreglar marges, hi hauria una 
manera d’agilitzar els tràmits , o d’ajudar a les persones més majors, que se perden a 
l’hora d’anar a dur papers al es Conselleries. 
Manel diu que hi ha altres Ajuntaments que no demanen llicència d’obres i així només 
s’ha de sol·licitar la subvenció. Demana si noltros podem fer el mateix, mitjançant n 
Decret de Batlia o el que sigui, com aquests altres municipis. 
LA Secretària diu que l’any passat es va intentar que s’eximís a l’Ajuntament d’haver 
de demanar informe a Medi Ambient un altre cop per les llicències d’aquestes 
subvencions i per escrit ens van respondre que no.  
El Batle diu que es tornarà a mirar si hi ha una manera de fer-ho. 
Manel vol dir que darrerament a la Torre des Verger hi ha molta brutor. A veure si ara 
que tenim tant personal de manteniment hi van de tant en quant a netejar. 
El Batle diu que aquesta setmana ha tingut una reunió amb els de manteniment 
precisament per aquests temes. 
 
Miquel Bujosa vol fer una lloança a l’Ajuntament per la reparació del Camí des Cireral, 
perquè els que va per allà ho noten molt, i per això vol donar les gràcies, encara que 
sigui provisional. Demana quan es farà el POS dels camins. 



El Batle diu que enguany van molt retardats els de Cooperació Local, i encara no han dit 
què és el que es donarà, però vol aprofitar per dir que ja que enguany es deixarà de 
pagar el préstec dels aparcaments, es podria pensar en fer el Pos els anys 2010 i 2011, i 
així anar aquest any un poc menys estrets. Es podria pensar en l’any que ve fe un 
préstec per pagar la part de l’Ajuntament d’aquest projecte dels camins. 
Manel demana si el Conseller de Medi Ambient no havia d’arreglar alguns camins. 
El Batle diu que després dels diners invertits en Planícia, ell no es veu en cor de 
demanar enguany que també ens arregli un camí, a més amb la situació que es viu 
actualment. 
Miquel demana si el Pos 09 es començaria aquest hivern? 
El Batle diu que enguany, creu casi segur que no podrà ser perquè Cooperació Local 
també té problemes, però que si es deixa pel 2010, el mes d’abril normalment es resol i 
es podria començar després. De moment pensa que amb les actuacions que s’han fet als 
camins pel personal de manteniment, podrem aguantar bé un any. 
Miquel diu que ja es va renunciar un cop a fer el projecte del Camí de la Font de la Vila, 
ara són uns altres, i pareix que costa fer aquesta feina. 
El Batle diu que estan previstes unes actuacions provisionals que farà el personal de 
l’Ajuntament , i amb això es podrà aguantar fins l’any que ve. 
 
Manel vol comentar la carta enviada recentment pel Batle sobre els esforços que s’han 
fet a Planícia i explicant el tema de les barreres, etc. Ell creu que no s’hauria de fer 
,perquè l’únic que es consegueix és que la gent pensi que coses que ja estan arreglades, 
en realitat no ho estan. És un comentari a nivell personal. 
El Batle diu que encara hi haurà més escrits perquè encara hi ha negociacions. 
Miquel diu que la gent no ho entén. 
 
Entra el Sr. Joan Peralta en la Sala. 
 
Manel també vol comentar que molta gent té tancades les finques amb “alambre de púa 
belga” i això està prohibit. Seria una bona acció enviar un escrit perquè ho llevin. 
 
Miquel demana pel catàleg de camins. 
El Batle diu que s’ha de reunir aviat per aprovar-lo definitivament. 
 
Margarita demana com està el tema de l’escoleta d’estiu. 
El Batle aprofita per demanar si es vol continuar amb la línia dels anys passats, que 
costa molts diners i a l’Ajuntament li costa molt fer-hi front. O mirar de contractar una 
empresa que s’encarregui de tot. 
Margarita diu que una petita puja la pot assumir quasi tothom, perquè estava molt bé de 
preu. 
Joan Peralta diu que no seria una petita puja, ja que per equiparar s’hauria de pujar la 
mensualitat a 210 euros. 
Queden d’acord en mirar ofertes de distintes empreses i veure pressuposts, i en pujar la 
taxa de l’escoleta per nin i mes a 125-130 euros. 
Miquel demana si enguany hi haurà subvencions per les associacions. 
El Batle diu que si l’Ajuntament no reb la subvenció , ell tampoc la pot abonar a les 
associacins. 
 
Pere Joan demana pel tema del fems, s’ha incrementat la plantilla, la taxa.... 



El Batle diu que al Pressupost de 2009 es podria fer l’envestida final per fer el canvi 
definitiu del sistema de recollida. 
Manel diu que els pobles petits estan condemants entendres i actuar conjuntament, 
perquè si no és inviable. 
Pere Joan diu que s’ha incrementat tot i el sistema és el mateix, a no ser la recollida dels 
singulars. 
El Batle diu que si es posessin d’acord en fer un estudi tècnic complet es podria fer des 
del poble. 
Manel repeteix que ens hauríem de posar d’acord amb el poble veí. 
El Batle diu que ja ha parlat del tema , però el Batle veí no hi està interessat. 
Margarita demana si s’ha mirat el tema de la neteja del trispol de l’escoleta. 
El Batle diu que encara no. 
Miquel demana si estam preparats per la TDT. 
El Batle diu que totes les tramitacions estan fetes. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 14:20 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 

Banyalbufar, 13 de maig de 2009. 
 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 

 
 
 
 
 


